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Verslag overleg adviesraad sociaal domein gemeente Oosterhout (definitief) 
 
Datum:   6 november 2023 
Tijdstip:   19.30 – 21.30 uur 
Aanwezig:  Leny van der Ende (VZ), Arnold Janssen, Desirée Langerhuizen (SECR) 
                                           Will Mullaert, Toos Oomen, Hans Parie  
Afwezig (mk):  Marlies Bouwens, Bert Schuur, Miranda Verschuren (AS) 
 

   ACTIE GEREED 

1. Opening en agenda  • De agenda wordt vastgesteld 
 

 
 

 
 

2. a. Mededelingen • Terugkoppeling/reactie vanuit gemeente op 
adviezen van de ASD 
Han Kilsdonk heeft aangegeven dat hij, zoals 
het nu loopt, liever geen zitting meer neemt 
in de werkgroep van de adviesraad. Na een 
duidelijke uitleg over een aantal casussen 
vanuit zijn werk als budgetcoach, waar veel 
dingen geëist wordt vanuit de gemeente. De 
gemeente schiet nog steeds op diverse fron-
ten tekort. 
Het lijkt erop dat adviezen die vanuit ASD zijn 
geschreven niet worden overgenomen. Wij 
horen hier als ASD ook weinig van terug. 
Vooral op uitvoeringsgebied lijkt de ge-
meente de adviezen niet op te pakken.  
Tijdens het overleg met wethouder Piena zul-
len we dit op de agenda zetten. Eerder is dit 
al aangekaart maar daar is ook niets mee ge-
daan. 

• Fitcoins (subsidie € 30.000) voor jeugd? 
Dimphie neemt contact met Leny/Miranda 
op; zij heeft dit van Jip overgenomen  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Bespreken 
met weth. 
Piena 
 
Plannen 
/Dimphie 
uitnodigen  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Overleg 
11 dec 23 
 
 
Overleg 
4 dec 23 

 b. Ingekomen stukken • Uitnodiging Levensluister event op 17 nov as.  

• Planning raadsnota’s en proces van heroriën-
tatie 

Deze informatie hebben we niet rechtstreeks 
gekregen; is via een andere ingang bij ons te-
rechtgekomen. Ook dit aankaarten bij het 
overleg met wethouder Piena.  

• Themabijeenkomst. Wat verandert er alle-
maal als je kind met een beperking 18 jaar 
wordt? Op 14 nov as. 
  

 
 
 
Bespreken 
met weth. 
Piena 

 
 
 
Overleg 
11 dec 23  

 c. Ingekomen vanuit de  
    Koepel 

• Nieuwsbrief okt https://www.koepeladvies-
raden.nl/nwb/8-e4  
In deze nieuwsbrief staan alle ingekomen 
stukken vanuit de Koepel van de afgelopen 2 
maanden. Deze wordt voor kennisgeving 
aangenomen. 

  
  

https://www.koepeladviesraden.nl/nwb/8-e4
https://www.koepeladviesraden.nl/nwb/8-e4
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3. Verslag vorig overleg 
d.d. 2 okt 2023 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
Doornemen actielijst. Openstaande acties: 

• Inwerkprogramma nieuwe leden adviesraad  
maken 

• Leny zou navraag doen naar planning woon-
zorgvisie. Start eind november, geen uitnodi-
ging voor gekregen. Voorzitter ouderenplat-
form is gevraagd om hierin samen te werken. 
Afspraak volgt. 

• Vraag Hans: Is er een verband tussen Taal 
maakt gezonder en de opleider om ge-
meente ambtenaren taalvaardiger te maken? 
Jip kent taal maakt gezonder niet en gaat uit-
zoeken of de gemeente hier iets mee kan 

N.a.v.  

• Leny laat weten dat de brieven inzake o.a. 
schuldhulpverlening van de  
gemeente nog net zo bejegenend zijn als 
voorheen. De ASD heeft dit onderwerp al 
eerder besproken in diverse overleggen.  
Toezeggingen worden schijnbaar niet nage-
komen.  

• Opmerking; Hans heeft contact gehad met 
een vertegenwoordiger van de moslimge-
meenschap, notulen vastgesteld.  
 

 
 
DB 
 
Leny 
Bewa-
ken/af-
spraak 
plannen 
 
Jip komt 
erop  
terug/Leny 
bewaken 
 
 
 
Met weth. 
vd Zanden 
bespreken 
 
 
Hans notu-
len delen 
met ASD 

 
 
Q4 2023 
 
Nov 23  
 
 
 
 
 
Nov 23 
 
 
 
 
 
 
Overleg 
29 nov 23 
 
 
 
Nov 23 

4.  Eindstand verhalen ont-
moetingsplekken  
 

• Terugkoppeling door Arnold, Leny, Toos 
Gesprekken met mensen zijn opgenomen en 
worden door het bedrijf verwerkt en zij halen 
de grote lijnen eruit en bespreken dit met de 
gemeente. Bij deze gesprekken was de inzet 
vooral om te horen hoe mensen de ontmoe-
tingsplekken ervaren. Het systeem was voor 
alle mensen erg aantrekkelijk. Vraag was 
vooral waarom dit niet vaker is.  

• Leny geeft aan dat ze tijdens gesprekken  
iemand sprak die iedere dag ergens ging 
eten, in het weekend zijn geen mogelijkhe-
den en dat vond deze persoon jammer. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Werkafspraken com-
municatie advies-
raad/secretaris/werk-
groepen 
 

• Iedereen vindt dit een goed plan. Alle leden 
sturen naar Miranda de volgende gegevens: 
Naam; adres, telefoonnummer, geboorteda-
tum, lid of voorzitter van werkgroep. 
Miranda maakt een lijst met alle gegevens en 
houdt wijzigingen bij.  

 

Alle leden 
gegevens 
aanleve-
ren.  
Miranda 
lijst maken 

Nov 23 

6.  Advies inclusie • Leny stuurt alle deelnemers het advies en 
een bedankje  

• Hans heeft een pagina uit de programmabe-
groting 2024 meegestuurd waaruit blijkt dat 

Leny  
 
 
 

Nov 23 
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ons advies niet is meegenomen. Ook dit ne-
men we mee naar het overleg met wethou-
der Piena. 
 

Met weth. 
Piena 
bespreken 

11 dec 23 

7. Huisvesting school De 
Muldersteeg in relatie 
tot actualisatie onder-
wijsvisie  
 

• Artikel BN de Stem ‘Er moet een plan zijn, wij 
verdienen een plekje’  
Werkgroep jeugd heeft dit besproken. In de 
actualisatie van de onderwijsvisie is dit niet 
besproken. Dit artikel kunnen we citeren in 
een brief aan de gemeente met de vraag 
waarom dit niet in de onderwijsvisie stond. 
Dit mag naar het Jip Walter zij zorgt dat dit 
bij het college komt. 
 

Leny/DB 
Brief  
College 
maken en 
naar Jip 
sturen 

Nov 23 

8. Werkgroepen Wonen, welzijn en zorg 

• Verslag terugkoppeling vanuit de werkgroep 
30 okt jl.  

• Verslag werkbezoek/etentje De Doelen 19 
okt jl.  
Advies werkgroep om project ‘Samen aan ta-
fel’ op te nemen in Gala. ASD vindt dit een 
goed plan. 

Jeugd  

• Regiobijeenkomst over de uitvoeringsagenda 
WBO 30 okt is geannuleerd; er is meer tijd 
nodig voor het opstellen van de (concept) 
uitvoeringsagenda; komt nieuwe datum 

• Nieuw lid werkgroep Sandra Ayez is even van 
de lijn, nadere info volgt. Op de app wordt 
niet gereageerd, telefoon ook niet. 

Openstaande actie: 

• Will en Toos hebben een mail gestuurd naar  
‘Saar is niet gek’. Er is geen persoonlijk con-
tact geweest. 

Participatie  

• Gemeenteraad heeft positief besluit geno-
men over gehandicaptenparkeerplaatsen op 
kenteken; over 1 jaar evaluatie; ASD wordt 
hierbij betrokken 

• Bij Teus Kortlever geweest over participatie, 
verslag volgt nog. 

Armoede en minima  

• Samenwerkingspact armoede en schulden 14 
nov as. 9.00-13.00 uur.  
Arnold en Leny gaan hier naartoe. Verslag 
komt bij volgende vergadering. 

PR 

• Eerste bijeenkomst is verzet. Arnold gaat in 
de tussentijd de website bekijken, inloggege-
vens kan Miranda met hem delen. * Dit is ge-
beurd Kevin Huisveld host de website, Leny 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Evaluatie 
in de gaten 
houden 
 
Verslag 
aanleveren 
 
 
Terugkop-
peling Ar-
nold en 
Leny 
 
Arnold 
website 
opschonen 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Eind 24 
 
 
 
Nov 23 
 
 
 
Overleg  
4 dec 23 
 
 
 
 
Nov/dec 
23 
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zal hem in contact brengen met Arnold. 
Foto’s en namen gaan eraf net als oude info. 

• Miranda regelt een nieuwe afspraak. 
 

 
 
Miranda  
 

 
 
Nov/dec 
23 

6. Rondvraag • Het volgende overleg is 4 december 2023 

Desirée en Hans zijn dan vanwege Sinterklaas 

afwezig.  

• Overleg met  wethouder Piena is op 11  

december 2023 

• Vraag vanuit de werkgroepen om de agenda 

voor komend jaar in december vast te stellen 

• Toos en Wil gaan naar de algemene leden-

vergadering van de Koepel op 9 november 

as.  

• Arnold heeft een opmerking, in Nijmegen is 

een doorbraakaanpak gestart. Hij deelt de 

folder met Miranda om toe te voegen bij de 

notulen. Hij heeft meegewerkt aan diverse 

onderzoeken en wordt daar nog steeds ge-

vraagd om aan te sluiten. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Arnold  
levert  
folder aan 
Miranda 
aan 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Nov 23 

 
Desirée Langerhuizen nov 2023 
 


